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مطهری: در تراکتور سعی میکنم کمتر حرف بزنم بیشتر کار کنم!

 پنجشنبه ۶ اردیبهشت ۱۴۰۳ - ۱۴:۳۶ شناسه خبـر : ۱۴۱۵۱۴

 مربی جدید تیم فوتبال تراکتور گفت: سعی میکنم در این تیم کمتر از گذشته حرف بزنم و بیشتر کار کنم.

به گزارش موج خبر، حمید مطهری مربی جدید تیم فوتبال تراکتور تبریز در نشست خبری پیش از دیدار مقابل ذوبآهن

در مرحله یک هشتم نهایی جام حذفی گفت: قبل از هر چیز جا دارد بگویم خوشحالم که به عنوان مسئول فنی در خدمت

تیم بزرگ تراکتور با هواداران محترم و پرشورش هستم، دوست دارم مثل همیشه یار 12 تیمشان باشند. بازی فردا یک

شروع دوباره است و راه میانبری است که میتوانیم جام کسب کنیم. تراکتور همیشه در جام حذفی مدعی بوده

است، ما  دوست داریم هواداران مثل همیشه تیمشان را حمایت کنند. تشکر میکنم و خسته نباشید میگویم به خمس و

همکاران محترمش و برای او و همکارانش آرزوی موفقیت دارم.
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وی ادامه داد: از روز گذشته که به تیم اضافه شدم، در اولین جلسه تمرین همه چیز فراتر از انتظارم بود و بازیکنان خیلی

امیدوارم کردند. تراکتور بازیکنان توانمندی دارد و باید این را در چمن سبز هم نشان دهند و با جنگندگی و نتیجه خوب

هواداران را راضی کنند. بازیها را رصد کردهام و امروز هم جلسه آخر آنالیزمان را برگزار میکنیم. بازیکنان ما باید

خودشان را از هر لحاظ برای بازی فردا آماده کنند و سرشان را برای تیم پرطرفدار تراکتور بدهند.

مربی تیم فوتبال تراکتور با اشاره به حضورش در کادرفنی تیم ملی عنوان کرد: من مربی تیم ملی بودم، بنابراین تمام

تیمها را خوب رصد میکردم. شناخت خیلی خوبی از تیم دارم ولی باید این شناخت بهتر شود، باید  با برنامه کارمان را

پیش ببریم تا نتایج درخور نام تراکتور باشد.

مطهری در واکنش به این موضوع که حضورش در تراکتور همزمان با روز تولدش بود، خاطرنشان کرد:  از اینکه همه چیز

را ریزبینانه دنبال میکنید، ممنونم. من به ریاضیات و محاسبات علاقه دارم، اینکه حضورم در تراکتور مصادف با روز

تولدم شده است، اتفاق خوبی بوده است. در تراکتور سعی میکنم کمتر حرف بزنم و بیشتر کار کنم. من از هواداران

تراکتور میخواهم که بازی فردا با ذوبآهن را به شکل دیگری به آن نگاه کنند، چون برخلاف بازیهای لیگ، فرصت

جبرانی وجود ندارد.  همه ما به دنبال موفقیت تراکتور هستیم. من به عقب نگاه نمیکنم و نگاهم روبهجلو است و

امیدوارم بهترین اتفاق برایمان بیفتد. باید ببریم که دل هواداران را شاد کنیم.

مربی تیم فوتبال تراکتور در پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه  آیا یحیی گلمحمدی دستورات تمرینی را به او میدهد،

تصریح کرد: امیدوارم اتفاقات خوبی رقم بخورد و اگر اجازه بدهید، بیشتر درباره این مسئله صحبت نکنم.

وی در پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه دلیل نتیجه نگرفتن تراکتور چیست؟ گفت: تمام تیمها یکسری مشکلات و آیتمهای

مثبت و منفی دارند. مشکلات را میدانیم و سعی میکنیم در تمرینات ضعفهایمان را برطرف کنیم تا در اسرع وقت

به تیم خوبی تبدیل شویم.

مطهری در ادامه افزود: من سال گذشته هم زمانی که شب تولدم به تیم ملی رفتم و با درخواست قلعهنویی به تیم ملی

اضافه شدم و با افتخار کار کردم. من قبل از تراکتور هم دو پیشنهاد داشتم. اینکه به عنوان سرمربی یا دستیار اول کار

کنم، اصلا برای من مهم نیست، فقط هدف من کمک به تراکتور است. من با بازیکنانی که در تیم میبینم میدانم که

میتوانیم عملکرد مثبتی داشته باشیم.
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مربی تیم فوتبال تراکتور در پاسخ به این سوال که قلعهنویی با حضورش در این تیم مخالف نبود؟ گفت: در پیشنهادهای

قبلی او مخالف بود اما برای حضورم در تراکتور، علیرغم تماسی که با قلعهنویی داشتم، متاسفانه نتوانستم با او صحبت

کنم و کسب اجازه کنم.

ادامه دارد...

انتهای پیام/
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